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PROTOKÓŁ Nr XLI/18 

z XLI Sesji Rady Gminy Kobylanka 

odbytej w dniu   29 marca 2018  r. 

 

Ad. 1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki o godz. 9.00 otworzył XLI sesję Rady 

Gminy Kobylanka. Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki oświadczył, że zgodnie      

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – 

lista obecności zał. Nr 1. 

W posiedzeniu udział wzięły następujące osoby: wójt gminy p. Mirosław Przysiwek, 

sekretarz p. Jolanta Kazberuk,  skarbnik p. Daniel Urbańczyk, kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kobylance p. Anna Skorofil,  pełnomocnik wójta  p. Robert Bartosik, 

właściciele NOZ w Kobylance państwo Dorota i Zbigniew Greleccy, dyrektor CKiR p. Teresa 

Jasińska oraz Sołtysi/przedstawiciele Rady Sołeckiej i mieszkańcy–  lista obecności zał. nr 2.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad: aby pkt. 3 

porządku obrad XLI sesji był  pkt. : Ochrona zdrowia na terenie gminy - informacja o pracy 

Niepublicznego Ośrodka Zdrowia /problemy, oczekiwania, plany współpracy/.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 15 radnych. 

Porządek obrad XLI Sesji Rady Gminy Kobylanka w dniu   29.03.2018 r. godz. 9.00 –po 

zmianach 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie  protokołu  z  posiedzenia XL sesji Rady Gminy z dnia  22.02.2018 r .  

3. Ochrona zdrowia na terenie gminy - informacja o pracy Niepublicznego Ośrodka 

Zdrowia /problemy, oczekiwania, plany współpracy/. 

4. Pomoc  społeczna w gminie:  

1) sprawozdanie kierownika GOPS za 2017 r., w tym przedstawienie potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej oraz sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wsparcia rodziny      

i informacja na temat potrzeb, 

2) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2017, w tym informacja o Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, 

3) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 

2017. 

5. Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę 

Gminy Kobylanka,       w tym:  informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

6. Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok                 

- projekt     nr  16/18. 

9. Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2018-2028 – projekt nr   17/18. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw 

oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów         

- projekt   nr 18/18. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Kobylanka  oraz udzielenia bonifikaty – projekt nr 19/18. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobylanka w 2018 r. – 

projekt nr 20/18. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kobylanka  na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic     i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

– projekt nr 21/18. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Kobylanka 

– projekt nr 22/18. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Kobylanka 

- projekt nr 23/18. 

16. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad.           

 

Ad. 2 

Zatwierdzenie  protokołu  z  posiedzenia XL sesji Rady Gminy z dnia  22.02.2018 r .  

Protokół z posiedzenia XL sesji Rady Gminy z dnia  22.02.2018 r. został przyjęty                    

w następujący sposób: za-11, przeciw-0, wstrzymał się-4  w obecności  15 radnych 

/głosowanie imienne zał.  Nr  3/. Protokół został przyjęty. 

Ad. 3 

Ochrona zdrowia na terenie gminy - informacja o pracy Niepublicznego Ośrodka Zdrowia 

/problemy, oczekiwania, plany współpracy/. 

Właściciel NOZ w Kobylance p. D. Grelecka odczytała sprawozdanie z działalności                

w podstawowej opiece zdrowotnej NOZ Kobylanka za 2017 rok, które stanowi zał. nr 4. 

Właściciel NOZ w Kobylance p. Z. Grelecki poinformował, że ośrodek planuje zatrudnienie 

pediatry, dwa razy w tygodniu. Była by potrzeba upiększenia z zewnątrz budynek.                

W wewnątrz jest już pozyskany standard. Jest potrzeba remontu dot. dachu i odnowienia 

elewacji. 

Wójt poinformował, że w spotkaniach z mieszkańcami w Bielkowie była przekazana 

informacja dotycząca problemów związanych z rejestracją pacjentów, przepisania się do 

innego lekarza (długi czas oczekiwania). 

P. Z. Grelecki poinformował, że pierwszeństwo do zarejestrowania ma osoba, która jest przy 

okienku. Rejestracja telefoniczna uzależniona jest od ilości pacjentów. Pacjenci w nagłych 

przypadkach są przyjmowani pomiędzy pacjentami. W ośrodku zdrowia znajduje się 

informacja, że rejestracja telefoniczna pacjentów odbywa się w miarę wolnych miejsc. Jest 

możliwość rejestracji z wyprzedzeniem. 

P. D. Grelecka poinformowała, że długiego czasu nie ma. To jest nie prawda. Czas 

przepisania może trwać do miesiąca czasu. Zdarza się, że mieszkańcy napływowi wyrażają 

chęć zarejestrowania swoich rodziców, gdzie jest to od razu dokonane. 

Radny D. Dąbkowski poruszył problem mieszkańców z odległych miejscowości m.in. 

Wielichówka. Rejestracja odbywa się  rano, gdzie pacjent zostaje zarejestrowany na godz. 

14.00. Jest problem bo bardzo długo musi czekać na wizytę. 

P. Z. Grelecki poinformował, że zarzuty przedstawione to niemiła informacja. Poinformował, 

że nie robimy problemów dla mieszkańców Wielichówka, takie osoby są przyjmowane.  

Wójt poinformował, że przedstawiona sprawa została przedstawiona na zebraniu publicznie,    

z którą chce się podzielić, aby to usprawnić. 
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Ad. 4 

Pomoc  społeczna w gminie:  

1) sprawozdanie kierownika GOPS za 2017 r., w tym przedstawienie potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej oraz sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wsparcia rodziny      

i informacja na temat potrzeb. 

Kierownik GOPS w Kobylance p. A. Skorofil przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Ośrodka za 2017 r. – zał. nr 5. 

2) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2017, w tym informacja o Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

3) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 

2017. 

Pełnomocnik wójta p. R. Bartosik przedstawił sprawozdanie z przebiegu działania Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Pełnomocnika wójta ds. 

rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii na terenie  gminy Kobylanka za rok 

2017 – zał. nr 6. 

Wójt podziękował za  działania wykonywane przez GOPS dotyczące m.in. przydzielanej 

żywności dla podopiecznych. Dotyczy trudności w sprawie placówek wsparcia dziennego. 

Jest to obowiązek ustawowy, aby taka placówka funkcjonowała. Na naszym terenie jest 

trudność, bo musi być określona ilość osób w placówce (min. 6 osób) i w ramach grup 

wiekowych. Brak jest takiej grupy mieszkańców. Jest problem, aby taka placówka 

funkcjonowała.  Jest grupa mieszkańców ok. 8 osób w różnym przedziale wiekowym.  

Pełnomocnik wójta p. R. Bartosik poinformował, że na terenie szkół są różne  działania           

i w dużej ilości. Więc skąd pozyskać dzieci, aby taka placówka wsparcia dziennego 

funkcjonowała. Brak informacji, że jest  potrzeba uruchomienia placówki.  Poinformował, że 

w latach wcześniejszych funkcjonowały świetlice wiejskie i był problem. Aby funkcjonowała 

placówka jest potrzeba zatrudnienia min. 3 osób. 

Pełnomocnik p. Bartosik zwrócił się do radnych o wstępne wyrażenie opinii dotyczącej 

podejmowanych uchwał w m-cu kwietniu w zakresie sprzedaży alkoholu. 

Wójt zwrócił się do przewodniczącego Rady Gminy o zorganizowanie roboczego spotkania    

w sprawie wypracowania uchwał.  

Przewodniczący Rady Gminy zobowiązał się, że odbędzie się spotkanie w sprawie 

wypracowania uchwał. 

Została ogłoszona przerwa 10 min. 

 

Ad. 5 

Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy 

Kobylanka, w tym: 

- Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Sprawozdanie wójta stanowi zał. nr 7. 

Sekretarz przedstawiła informację o realizacji podjętych uchwał, która stanowi zał. nr zał. 8. 

Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Skarbnik przedstawił sytuację finansową:  

„Sytuacja finansowa 29 marca 2018 r.  

Stan środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu ok.2.363 tys.zł.  

Zobowiązania Urzędu regulowane są na bieżąco.  

Nie dokonywane były zwiększenia budżetu od ostatniej sesji. 
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Wykonanie budżetu do 28.02.: 

Dochody 4.852.439,89 zł 

Wydatki 3.714.506,43 zł 

Wynik 1.137.933,46 zł  

(23,45% wykonanych dochodów) 

Wynik operacyjny 1.431.669,09 zł 

 (31,56% wykonanych dochodów).” 

Dyrektor CKiR p. Teresa Jasińska przedstawiła sytuację finansową dotyczącą działalności 

CKiR wraz z terenami OSiR. Poinformowała o dodatkowym zatrudnieniu pracowników, 

zakupie sprzętu niezbędnego do sprzątania plaży (ciągnika, narzędzi m.in. szpadli, łopat). 

Poinformowała, że sprawa dotycząca terenów poddzierżawianych będzie realizowana na 

starych zasadach do końca 2018 r. Później będą podejmowane działania dotyczące estetyki. 

Są ustalenia dotyczące kina plenerowego, które miałoby się odbywać w piątki. Trwają 

działania dotyczące uruchomienia boiska. Cały teren  wymaga podniesienia estetyki, 

odświeżenie amfiteatru, toalet itp. W CKiR odbyły się kontrole ZUS i inspekcja pracy. Plany 

są na adaptację pomieszczeń. Koszty dotyczące adaptacji pomieszczeń zostaną przedstawione 

Panu wójtowi. 

Dyrektor CKiR przedstawiła kalendarz imprez do realizacji w 2018 r. 

Radna A. Grzyb – czy prace porządkowe będzie wykonywać CKiR? 

Dyrektor CKiR – tak, to robiła spółdzielnia Miedwie dotyczy to całego terenu promenady         

i plaży 

Sołtys sołectwa Jęczydół p. Alicja Ordon – dotyczy imprez Dzień Dziecka – czy będzie 

partycypacja przez CKiR? 

Dyrektor CKiR – tak, to będzie gminny piknik dziecięcy z akcją dla dzieci leżących na 

onkologii. 

Wójt poinformował, że nic mi nie wiadomo, że na terenie promenady odbędzie się Gminny 

Dzień Dziecka. Czy nie nawiązać do tradycji i zorganizować Gminny Dzień Dziecka              

w Reptowie? Proszę o ustalenie. 

Radny Ł. Biernacik poinformował, że od lat był organizowany Gminny Dzień Dziecka            

w Reptowie, a teraz w Morzyczynie. Czy Gminny Dzień Dziecka będzie w Reptowie? 

Dyrektor CKiR poinformowała, że sołectwa same organizują Dzień Dziecka. W imprezie 

organizowanej w Morzyczynie mogą brać udział wszystkie dzieci.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że powstały kontrowersje, pytania dlatego 

należy się spotkać wspólnie:  sołectwa, CKiR, szkoły w celu dokonania ustaleń co do 

organizacji Gminnego Dnia Dziecka. 

Radna Cz. Grabowska poinformowała, że Dzień Dziecka jest zawsze organizowany                 

w szkołach oddzielnie. 

Radny D. Szczęsny poinformował, że w Reptowie też jest organizowany Dzień Dziecka. 

Wójt poprosił o przemyślenie dotyczące organizacji Gminnego Dnia Dziecka. 

Radny D. Drohomirecki poinformował, że można  zorganizować Dzień Dziecka wspólnie        

z zaplanowaniem transportu. 

Radny G. Kłos poinformował, że sołectwa planują same na swoim terenie. Co do transportu 

należy się zastanowić może   będzie transport od strony rodziców. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o dokonanie ustaleń z dyrektor CKiR. 

Dyrektor CKiR poinformowała, że odbyło się 3 godzinne spotkanie z sołtysami i zostały 

uzgodnione sugestie wszystkich sołtysów. 

Radny D. Szczęsny poprosił o nieburzenie tego co zostało wypracowane z sołtysami.  
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Ad. 6 

Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o następujących sprawach: 

1. Składanie oświadczeń majątkowych radnych do dnia 30 kwietnia 2018 r. 

2. Spotkanie robocze w sprawie uchwał dotyczących sprzedaży alkoholu na terenie 

gminy w dniu 12.04.2018 r. godz. 17.00. 

3. Zostały udzielone odpowiedzi na interpelacje  zgłoszone przez radną A. Grzyb z dnia 

22.02.2018 r. i interpelację zgłoszoną na sesji w dniu 22.02.2018 r. 

4. Została wydana przez RIO w Szczecinie pozytywna opinia o prawidłowości 

planowanej kwoty długu gminy Kobylanka. 

5. Zostały przesłane dokumenty uzupełniające dotyczące uchwał w sprawie zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży alkoholu. 

 

Ad. 7 

Interpelacje i zapytania. 

Radny K. Kleinowski- 

1) Czy jest wytyczone miejsce na budowę szkoły w Kunowie? 

2) Czy jest decyzja dotycząca naprawy dachu? 

3) Czy są ekspertyzy? 

4) Wyłaniamy przetarg – czy były koszty z tego tytułu. Była informacja, że będą 

dokonane rozmowy w tym temacie. 

Radna Cz. Grabowska –  

1) dotyczy przejazdu kolejowego – czy mamy jakąś informację? 

2) Dotyczy drogi do mieszkańców zamieszkiwanych w głębi lasu – droga bardzo 

zniszczona, mieszkańcy zostali pozbawieni drogi dojazdowej. Była informacja od p. 

wójta, że może prywatnie ktoś to naprawi. 

3) Czy przewidziana jest naprawa przepustu w Cisewie? (przepust zapadnięty, bardzo 

wąski przejazd). 

Radna A. Grzyb – dotyczy rejestru umów: 

- poz. 77  wydatek na kwotę 515,01 zł – urny okolicznościowe – jakiego wydarzenia dotyczy 

poniesiony wydatek? 

- poz. 66 wydatek na kwotę 9 840,00 zł – usługi doradcze dot. pozyskania funduszy 

zewnętrznych - na jakie inwestycje pozyskane zostały środki? 

- poz. 65 – w jakim miejscu będą wykonane przystanki i przejścia w Morzyczynie? 

- wiata w Kobylance – jaki jest koszt?. 

- droga przy Urzędzie Gminy i SP Kobylanka. 

- wyniki ekspertyzy  dotyczy działki na parking. 

Radny A. Adamczyk – hydranty nie działają. 

Radna J. Kisielewska – na jakim etapie jest przygotowanie tablicy dotyczącej upamiętnienia 

dr. J. Greleckiego. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że pojawiła się możliwość  pozyskania środków  

finansowych na drogi. 

Została ogłoszona przerwa  5 min. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok  - projekt nr  

16/18. 

Salę obrad opuścił radny A. Adamczyk, radna A. Grzyb i radna A. Nelke. Ilość radnych 

biorących  udział w posiedzeniu – 12. 
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Skarbnik uzasadnił projekt uchwały zał. 9  wraz z autopoprawką zał. nr 10. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały nr 16/18: 

„Dokonuje się zmiany planu dochodów budżetu Gminy Kobylanka na rok 2018,                      

z następującym uzasadnieniem: 

Dział Rozdz. § 
Dochody 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

700 70005 0470 1 800,00   Opłaty za służebności 

700 70005 0630 100,00   Wpływy z egzekucji 

700 70005 0690 200,00   Wpływy z egzekucji 

700 70005 0830 750,00   Wpływy z usług 

750 75023 0940 58 916,00   
Zwroty VAT i rozliczenia ZUS z lat 

ubiegłych 

752 75212 0970 1 977,00   
Zwrot rekompensat za przeszkolenia 

wojskowe 

754 75412 0940 1 098,00   Rozliczenia dotacji celowych 

754 75416 0640 50,00   Wpływy z egzekucji 

756 75618 0460 4 025,00   Opłata eksploatacyjna 

758 75801 2920    117 088,00     

Ostateczna kwota subwencji oświatowej 

na rok 2017 na podstawie pisma Ministra 

Finansów nr ST3.4750.1.2018 

801 80101 0750 3 200,00   
Dochody z wynajmu pomieszczeń w SP 

Reptowo 

801 80101 0970 4 254,99   Odszkodowania majątkowe 

900 90095 0570 300,00   Wpływy z grzywien i kar (Ekowodrol) 

900 90095 0580 16 337,00   Wpływy z grzywien i kar (Ekowodrol) 

921 92109 0750 79 200,00   
Wpływy z dzierżawy do CKiR w 

Kobylance 

Dokonuje się również korekty limitów wydatkowych w 2018 r., według następującego 

zestawienia: 
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Dział Rozdz. § 
Wydatki 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

750 75011 4010 1 570,00 
 

Koszty części etatu pracownika 

związanego z realizacją zadań wojewody 

750 75011 4110 520,00 
 

Koszty części etatu pracownika 

związanego z realizacją zadań wojewody 

750 75011 4120 75,00 
 

Koszty części etatu pracownika 

związanego z realizacją zadań wojewody 

750 75023 4300 3 940,00 
 

Koszty zastępstwa procesowego w 

związku z reprezentowaniem Gminy przed 

sądami  

750 75023 4300 11 744,00 
 

Usługa doradztwa prawnego w zakresie 

odzyskania nadpłaconego podatku VAT  

754 75416 4270 1 668,94 
 

Wydatki na naprawy radiowozu SG 

801 80101 4210 4 254,99 
 

Wydatki w związku z naprawą drzwi 

wejściowych w SP Kobylanka 

900 90001 6050 80 000,00 
 

Budowa odcinka sieci wodociągowej z 

przełączeniami , Zieleniewo dz.nr 218/2, 

217/15, 217/16, 217/26, 217/42, 217/36, 

223; obręb Kunowo dz.nr 189/2 i 3 - etap I 

900 90002 4010 3 570,00 
 

Uzupełnienie limitu wydatków 

związanego z obsługą gospodarki 

odpadami 

900 90002 4110 773,00 
 

Uzupełnienie limitu wydatków 

związanego z obsługą gospodarki 

odpadami 

921 92109 2480 395 000,00 
 

Dotacja podmiotowa dla Centrum Kultury 

i Rekreacji w Kobylance 

921 92109 6050 6 000,00 
 

Budowa wiaty przy CKiR w Kobylance 

921 92109 6060 19 000,00 
 

Budowa wiaty przy CKiR w Kobylance 
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Jednocześnie wprowadza się do budżetu kwotę 533.995,94 zł przychodów, w wyniku 

rozliczenia wolnych środków z rozliczenia roku 2017. 

W rozchodach wprowadza się również nową pozycję w postaci pożyczek udzielonych                       

z budżetu, w kwocie 61.000,00 zł na rzecz Spółdzielni Socjalnej Miedwie na zakup nowego 

samochodu dostawczego. 

Uzasadnienie do autopoprawki do projektu uchwały nr 16/18: 

„W projekcie uchwały nr 16/18 wprowadza się następujące zmiany: 

1) Zmienia się treść §2, według następującego brzmienia: 

„§2. 1. Zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok o kwotę                

1.128.174,94 zł, z tego wydatki bieżące o kwotę 423.115,94 zł i wydatki majątkowe             

o kwotę 705.059,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. 

2. Zmniejsza się plan wydatków budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok o kwotę 

600.059,00 zł, z tego wydatki majątkowe o kwotę 600.059,00 zł, zgodnie                                  

z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.” 

2) W §3 dodaje się ust.3 i 4 o następującej treści: 

„3. Ustala się po zmianach planowany deficyt budżetu w kwocie 9.915.209,30 zł, 

który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z emisji obligacji komunalnych na 

rynku wtórnym w kwocie 9.915.209,30 zł. 

4. Ustala się nowy limit zobowiązań w związku z finansowaniem planowanego 

deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego do kwoty 9.915.209,30 zł.” 

3) Zmienia się treść załącznika nr 2 do uchwały, według brzmienia załącznika do 

autopoprawki. 

Uzasadnienie 

W związku z koniecznością zapewnienia limitu wydatków na realizację zadania 

inwestycyjnego, według nakładów ujawnionych wskutek skutecznie złożonej oferty 

przetargowej, dokonuje się dodatkowych przesunięć po stronie wydatkowej budżetu na rok 

2018: 

Dział Rozdz. § 

 Wydatki  

Uzasadnienie 

 

Zwiększenie  

 

Zmniejszenie  

600 60017 6050 600 059,00 
 

Przebudowa drogi w ulicy Długiej w 

Morzyczynie wraz z odcinkiem bocznym 

w Zieleniewie 
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600 60095 6057 
 

600 059,00 

ZIT. Budowa punktu przesiadkowego 

wraz z zapleczem parkingowym przy stacji 

kolejowej w miejscowości Reptowo 

Radna Cz. Grabowska -  dotyczy remontu ul. Długiej –  czy to jest koszt 2 129 000 zł. 

Skarbnik  potwierdził koszt remontu ul. Długiej.  

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub radnych nie opiniował projektu uchwały.    

Rada Gminy w obecności 12  radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za – 8, przeciw 

- 4, wstrzymał się – 0 - uchwała nr  XLI/286/18 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka 

na 2018 rok – zał. nr  10/głosowanie imienne – zał. nr  11/. Uchwała została podjęta wraz         

z autopoprawką.  

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2018-2028 – projekt nr   17/18. 

Na salę obrad przybyła radna A. Grzyb. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 13. 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały zał. 12  wraz z autopoprawką zał. nr 13. 

Uzasadnienie do projektu uchwały nr 17/18: 

„Przedkłada się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Kobylanka na lata 2018-2028,                      

w związku z ze zmianą przychodów i rozchodów budżetu.” 

Uzasadnienie do autopoprawki do projektu nr 17/18: 

„W projekcie uchwały nr 17/18 wprowadza się następujące zmiany: 

1) W załączniku nr 3 nadaje się nowe limity kwotowe zadań inwestycyjnych                   

w wierszach 1.1.2.2. i 1.3.2.5., według następującego brzmienia: 

 

Lp. 
Nazwa i cel 

przedsięwzięcia 

Jednostka 

organizacyjna 

odpowiedzialna 

za realizację 
lub 

koordynująca 

wykonywanie 

przedsięwzięci

a 

Okres 

realizacji 

Łączne nakłady 

finansowe   

  

2018 r. 

  

  

2019 r. 

od do (w zł) 

 

1.1.2.2 

ZIT. Budowa 
punktu 
przesiadkowego 
wraz z 
zapleczem 
parkingowym 
przy stacji 

kolejowej w 
miejscowości 
Reptowo 

Urząd Gminy 
Kobylanka      

2017 2019           2 565 400,00           1 965 341,00                 600 059,00     

 

1.3.2.5 

Przebudowa 
ulicy Długiej w 
Morzyczynie i 
Zieleniewie 

Urząd Gminy 
Kobylanka 

2017 2018           2 129 764,03            2 129 764,03     
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2) Nadaje się nową treść załącznika nr 1 do uchwały, według brzmienia załącznika do 

autopoprawki. 

 

Uzasadnienie 

W związku ze zmianami kwot limitów w ramach zadań inwestycyjnych zawartych w wykazie 

przedsięwzięć, konieczna stała się korekta wcześniej przedłożonych danych. Zwiększenie 

limitu zadania wymienionego w wierszu nr 1.3.2.5 załącznika nr 3 spowodowane zostało 
wartością nakładów ujawnionych w wyniku skutecznie złożonej oferty przetargowej w postępowaniu 

konkursowym.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub radnych nie opiniował projektu uchwały.    

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za – 8, przeciw 

- 2, wstrzymał się – 3 - uchwała nr  XLI/287/18 w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kobylanka na lata 2018-2028– zał. nr  14/głosowanie imienne – zał.          

nr  15/. Uchwała została podjęta wraz z autopoprawką.  
 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów  - projekt       

nr 18/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały zał. nr 16: 

„Zgodnie z art. 18, ust. 2, pkt 9a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym do 

wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych 

gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania     

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej. 

Uchwała rady gminy jest wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość.  

W myśl art.37 ust.4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami 

zawarcie umów dzierżawy gruntów stanowiących zasób gminy na czas dłuższy niż 3 lata 

następuje w drodze przetargu, przy czym rada gminy może wyrazić zgodę na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów. 

Nieruchomości wymienione w załączniku do niniejszej uchwały aktualnie są przedmiotem 

dzierżawy przez Centrum Kultury i Rekreacji w Kobylance.  Dzierżawca wywiązuje się          

z warunków zawartych w umowach  i wskazana jest dalsza kontynuacja dzierżaw. Biorąc pod 

uwagę, że nieruchomości objęte są kilkoma umowami a jedna z nich wygasa 31 maja 2018r.  

zaszła konieczność skonsolidowania umów.  

W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie proponowanej uchwały.” 

  

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji  ds. Społecznych  J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub radnych nie opiniował projektu uchwały.    
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Radny G. Kłos – czy świetlica w Bielkowie nie jest do dzierżawy? 

Wójt – świetlica w Bielkowie wyłączona. 

Radna Cz. Grabowska – dotyczy drobnych napraw, sprzątanie, otwieranie i zamykanie 

świetlicy – czy to będą koszty CKiR czy koszty z funduszu sołeckiego? 

Wójt – pierwszym odpowiedzialnym będzie   dyrektor CKiR. Do uzgodnienia pomiędzy 

dyrektorem CKiR a sołtysami. Za duże remonty odpowiada Gmina. Za pozostałe wszystko 

odpowiedzialny CKiR. 

Radna Cz. Grabowska – kto będzie płacić za pranie np. firan, czy sprzątanie świetlicy? 

Wójt poinformował, że opłata będzie za czystą salę. Uzgodnienia będą pomiędzy osobą 

wynajmującą a CKiR. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za – 9, przeciw 

- 2, wstrzymał się – 2 - uchwała nr  XLI/288/18 w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych  umów dzierżaw oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia tych umów  – zał. nr  17/głosowanie imienne – zał. nr  18/. Uchwała została 

podjęta.  

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kobylanka  

oraz udzielenia bonifikaty – projekt nr 19/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały zał. nr 19: 

„Zgodnie z art.18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

zbycie  każdej nieruchomości  Gminy Kobylanka - do czasu określenia przez Radę Gminy 

zasad zbycia -  wymaga zgody Rady Gminy.  

Proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Antoniego                             

w Kobylance wystąpił z wnioskiem o sprzedaż w drodze bezprzetargowej działki nr 162        

w obrębie Kunowo z przeznaczeniem na cele sakralne tj. wybudowanie ołtarza polowego. 

Jednocześnie zawnioskował o udzielenie bonifikaty w wysokości 99,9 %  od ustalonej ceny 

sprzedaży.  

Podstawą prawną do zbycia działki nr 162 w drodze bezprzetargowej na rzecz wnioskodawcy 

stanowią przepisy  art.37 ust.2 pkt 10 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r.  ustawy z dnia            

21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami. 

Zgodnie z art. 68 ust.1 pkt 6  cytowanej  ustawy, właściwy organ może udzielić bonifikaty od 

ceny sprzedaży, jeżeli nieruchomość jest sprzedawana kościołom i związkom wyznaniowym, 

mającym uregulowane stosunki z państwem, na cele sakralne.   

Nieruchomość oznaczona geodezyjnie działką nr 162 o powierzchni 0,10 ha  w obrębie 

Kunowo łączy się z działką nr 161, na której znajduje się kościół  tworząc jedność 

funkcjonalną, ogrodzoną kamiennym murem.   

Wartość ww. nieruchomości została ustalona na postawie operatu szacunkowego 

sporządzonego przez rzeczoznawcę majątkowego i wynosi 17.000,00 zł. 

Biorąc powyższe pod uwagę przygotowano projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji  ds. Społecznych  J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub radnych nie opiniował projektu uchwały.    

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała nr  

XLI/289/18 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kobylanka  oraz 

udzielenia bonifikaty – zał. nr  20 /głosowanie imienne – zał. nr  21/. Uchwała została 

podjęta.  
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobylanka w 2018 r. – projekt nr 

20/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały zał. nr 22: 

„Zgodnie z art. 11 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt                                                         

(j. t. z 2017 r. poz. 1840) zapewnianie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich wyłapywanie 

należy do zadań własnych gmin. Rada gminy wypełniając obowiązek, o którym mowa w art. 

11 ust. 1, określa,     w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt, który obejmuje:  

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

3) odławianie bezdomnych zwierząt; 

4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt; 

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6) usypianie ślepych miotów; 

7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich; 

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych                                           

z udziałem zwierząt. 

  Zgodnie z art. 11a ust. 7 cytowanej ustawy projekt programu został zaakceptowany 

bez uwag przez Powiatowego Lekarza Weterynarii i Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami w 

Stargardzie oraz dzierżawców i zarządców obwodów łowieckich działających na terenie 

Gminy Kobylanka.  

W świetle powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji  ds. Społecznych  J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub radnych nie opiniował projektu uchwały.    

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                       

nr  XLI/290/18 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobylanka w 2018 r.  - zał. nr  23 

/głosowanie imienne – zał. nr  24/. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kobylanka  na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic     i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu – projekt nr 21/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały zał. nr 25: 

„W związku z Uchwałą Państwowej Komisji Wyborczej z dnia 5 lutego 2018r. w sprawie 

wytycznych i wyjaśnień dotyczących podziału jednostek samorządu terytorialnego na okręgi 

wyborcze, rada gminy zobowiązana jest do podziału gminy na okręgi wyborcze w terminie do 

dnia 1 kwietnia 2018 roku. 

 Zgodnie z treścią art.419 § 2 ustawy z dnia 5 stycznia 2011r. -  Kodeks wyborczy,  

dla Gminy Kobylanka norma przedstawicielstwa wynosi 340,2666 (tj. liczba mieszkańców 

gminy – 5.104 podzielona przez liczbę radnych wybieranych do rady gminy – 15). 

W załączniku do uzasadnienia przedstawiono aktualną  liczbę mieszkańców w danym okręgu 

wyborczym oraz normę przedstawicielstwa dla każdego okręgu. 
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Wskazać należy, iż: 

1) gmina Kobylanka musi zostać podzielona na 15 jednomandatowych okręgów wyborczych, 

2) punktem wyjścia dla dokonania podziału musi być podział gminy na jednostki pomocnicze 

(sołectwa) oraz liczba mieszkańców w całej gminie i  w poszczególnych sołectwach, 

3) co do zasady jedno sołectwo powinno tworzyć jeden okręg wyborczy, 

4) łączenie sołectw możliwe jest wyłącznie w przypadku, gdyby któreś z nich liczyło za mało 

mieszkańców potrzebnych do utworzenia okręgu,  

5) dzielenie sołectw możliwe jest z kolei wyłącznie w przypadku, gdyby któreś z nich liczyło 

za dużo mieszkańców potrzebnych do utworzenia okręgu, 

W związku z powyższym proponuje się dokonać podziału Gminy Kobylanka na okręgi 

wyborcze według poniższych założeń i wnosi się o jej podjęcie: 

Liczba mieszkańców:    5.104 (na dzień 31.12.2017r.) 

Liczba radnych:    15 

Norma przedstawicielstwa:   340,2666 

(liczba mieszkańców : liczba radnych) 

Liczba okręgów wyborczych:  15.” 

Wójt poinformował, że podjęcie niniejszej uchwały jest koniecznością. Kryterium 

determinujące. Zmieniła się wartość normatywna przypadająca na sołectwa. Niniejszy projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisarza Wyborczego.  

Sekretarz poinformowała, że uchwała pojawiła się w m-cu lutym. Gminy są zobowiązane do 

podjęcia uchwały do końca kwietnia. Projekt został przygotowany na podstawie ilości 

mieszkańców  na koniec 2017 roku. Wcześniej przygotowany projekt był przekazany do 

Komisarza Wyborczego w celu zaopiniowania, który został uznany jako projekt niezgodny, 

gdyż w sołectwie Kobylanka wzrosła ilość mieszkańców, co zwiększyło się o dodatkowo 

jednego radnego.  Okręgiem musi być sołectwo. Sekretarz  szczegółowo uzasadniła każdą 

normę jaka przypada na miejscowość. Poinformowała, że warunkiem, aby łączyć 

miejscowości muszą ze sobą sąsiadować. 

Radny D. Dąbkowski zaproponował, aby  w inny sposób połączyć. 

Sekretarz poinformowała, że niniejszy projekt dla przejrzystości został przekazany do 

Komisarza Wyborczego i który został zaopiniowany pozytywnie.  

Radna Cz. Grabowska – poinformowała, że przejrzystości nie ma. Radna poinformowała, że z 

p. Poliwką mają największą ilość osób ok. 500. Poruszyła sposób transportu do lokalu 

wyborczego, który będzie się odbywał przez 4 miejscowości. Są duże rozbieżności w ilości 

mieszkańców. 

Sekretarz poinformowała, że  norma musi być zachowana. Niniejsza uchwała będzie 

obowiązywać w okresie całej pełnej kadencji. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji  ds. Społecznych  J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub radnych nie opiniował projektu uchwały.    

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób: za- 8, przeciw- 3, 

wstrzymał się – 2 - uchwała nr  XLI/291/18 w sprawie podziału Gminy Kobylanka  na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic     i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu - zał. nr  26 /głosowanie imienne – zał. nr  27/. Uchwała została podjęta.  



14 
 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Kobylanka – 

projekt nr 22/18. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny D. Szczęsny uzasadnił projekt uchwały zał. nr 28: 

„W dniu   30.10.2017 r. do Rady Gminy w Kobylance wpłynęła skarga od Pani Reginy 

Kaczmarek z dnia 27.10. 2017 r.  na działalność Wójta Gminy Kobylanka oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

Skarga w dniu 31.10.2017 r. została przekazana do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną 

Rady Gminy w Kobylance. 

Pismem z dnia 22.11.2017 r. Przewodniczący Rady Gminy poinformował skarżących              

o przedłużonym terminie rozpatrzenia skargi do dnia 29.12.2017 r. z powodu konieczności 

uzyskania i poddania analizie dodatkowej dokumentacji dotyczącej przebiegu opisywanych 

zdarzeń. 

W dniu 30.11.2017 r. na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej  komisja stwierdziła, skarga 

zawiera szereg spraw do wyjaśnienia. 

Pismem z dnia 21.12.2017 r. Przewodniczący Rady Gminy poinformował skarżących               

o przedłużonym terminie rozpatrzenia skargi do dnia 31.01.2018 r. oraz pismem z dnia  

25.01.2018 r.  do dnia 05.04.2018 r. z powodu konieczności uzyskania i poddania analizie 

dodatkowej dokumentacji dotyczącej przebiegu opisywanych zdarzeń. Uzyskano również 

opinię Radcy Prawnego, w zakresie podnoszonych w skardze zarzutów, zgodnie z którą 

stwierdzenie naruszeń prawa przy wydawaniu decyzji administracyjnych przez Wójta nie 

należy do kompetencji Rady Gminy, lecz powinno być załatwiane w ramach postępowania 

administracyjnego prowadzonego w zależności od sytuacji przez S.K.O. w Szczecinie bądź 

Wójta. 

Wobec powyższego skargę uznano za bezzasadną. 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 19.03.2018 r. zwróciła jednak uwagę, że,  

w analizowanych dokumentach dot. niniejszej sprawy brak jest potwierdzenia odbioru przez 

stronę Decyzji 185/2002 o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu wydanej przez 

Wójta Gminy Kobylanka.” 

Radna Cz. Grabowska – w jaki sposób możemy pomóc tym mieszkańcom? 

Radny D. Szczęsny poinformował, że komisja takie stanowisko wypracowała. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o pozostanie osób zainteresowanych w celu 

uzgodnienia. 

Radny G. Kłos poinformował, że opinia była wyrażona przez radcę prawnego. 

Radna Cz. Grabowska – czy osoba zainteresowana może zabrać głos? 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że osoba zainteresowana może zabrać głos po 

sesji.  

Radny D. Szczęsny przedstawił wniosek dotyczący dopisania do § 1: „z przyczyn 

określonych w uzasadnieniu stanowiącym załącznik do uchwały.” 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 13 radnych. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób: za- 12, przeciw- 0, 

wstrzymał się – 1 - uchwała nr  XLI/292/18 w sprawie  rozpatrzenia skargi na działania Wójta 

Gminy Kobylanka - zał. nr  29 /głosowanie imienne – zał. nr  30/. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Kobylanka - 

projekt nr 23/18. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny D. Szczęsny uzasadnił projekt uchwały zał. nr 31: 
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„W dniu  20.11.2017 r. do Rady Gminy w Kobylance wpłynęła skarga od Pana Bartosza 

Kędzior i Pana Mariana Grunwald  dotycząca działań Wójta Gminy Kobylanka w sprawie  

nielegalnej i bezprawnej decyzji Wójta Gminy Kobylanka nr GKB7351/84/01 z dnia 

15.05.2001 r. 

Skarga w dniu 22.11.2017 r. została przekazana do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną 

Rady Gminy w Kobylance. 

Pismem z dnia 22.11.2017 r. Przewodniczący Rady Gminy poinformował skarżących              

o przedłużonym terminie rozpatrzenia skargi do dnia 29.12.2017 r. z powodu konieczności 

uzyskania i poddania analizie dodatkowej dokumentacji dotyczącej przebiegu opisywanych 

zdarzeń. 

Pismem z dnia 21.12.2017 r. Przewodniczący Rady Gminy poinformował skarżących                

o przedłużonym terminie rozpatrzenia skargi do dnia 31.01.2018 r.  z powodu konieczności 

uzyskania i poddania analizie dodatkowej dokumentacji dotyczącej przebiegu opisywanych 

zdarzeń. 

W dniu 16.01.2018 r. na posiedzeniu, Komisja Rewizyjna stwierdziła, że w skardze jest brak 

konkretnie sformułowanych zarzutów i w związku z powyższym na podstawie § 8 ust. 2 

Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002 r. w sprawie organizacji 

przyjmowania i rozpatrywania skarg  i wniosków  wezwano osoby do uzupełnienia                   

i precyzyjnego sformułowania zarzutów w terminie 7 dni co zostało uczynione pismem z dnia 

25.01.2018 r.  

W dniu 05.02.2018 r. została udzielona odpowiedź przez Pana Bartosza Kędzior i Pana 

Mariana Grunwald. 

W dniu  19.03.2018 r. Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w pełnym składzie zapoznała się        

z treścią pisma stwierdzając, że skarżący powinni skierować swoje pismo w podnoszonej 

sprawie bezpośrednio do Wójta Gminy Kobylanka, tym bardziej, że strona w piśmie 

formułuje oczekiwania w oparciu o przepisy kodeksu postępowania cywilnego i  podaje, że 

jest zainteresowana ugodowym załatwieniem sporu. Wobec tego należało skargę uznać za 

bezzasadną , z jednoczesnym powiadomieniem o sposobie dalszego postępowania.” 

Radny D. Szczęsny przedstawił wniosek dotyczący dopisania do § 1: „z przyczyn 

określonych w uzasadnieniu stanowiącym załącznik do uchwały.” 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 13 radnych. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób: za- 12, przeciw- 0, 

wstrzymał się – 1 - uchwała nr  XLI/293/18 w sprawie  rozpatrzenia skargi na działania Wójta 

Gminy Kobylanka - zał. nr  32 /głosowanie imienne – zał. nr  33/. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 16 

Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

Odpowiedzi udzielił wójt: 

Radny K. Kleinowski- 

1. Czy jest wytyczone miejsce na budowę szkoły w Kunowie? 

2. Czy jest decyzja dotycząca naprawy dachu? 

3. Czy są ekspertyzy? 

Odp.: Budynek jest w stanie niezadawalającym. Należy zmienić pałacie dachowe. Nie ma 

katastrofy. Opinia jest do wglądu. Miejsce budowy szkoły – nie wiemy jeszcze, dowolność 

dla projektantów. Będziemy zatwierdzali. 

Ekspertyza musi być co roku, którą musi mieś dyrektor szkoły. 
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Wójt poinformował, że z 11 rodzicami ustalona została mapa postępowania, a później jest 

ocena przez przewodniczącą Rady Rodziców, że jestem niewiarygodny. 

4. Wyłaniamy przetarg – czy były koszty z tego tytułu. Była informacja, że będą 

dokonane rozmowy w tym temacie. 

Odp. została udzielona przez skarbnika– umowa kredytu na modernizację  SP Kunowo będzie 

rozwiązana. W związku z tym  nie będzie kosztów  z tym związanych. 

Radna Cz. Grabowska –  

1. dotyczy przejazdu kolejowego – czy mamy jakąś informację? 

Odp. : Sprawa nie jest rozstrzygnięta, czekamy na decyzję Wojewody. PKP pochyla się do 

wykonania przejścia podziemnego dla pieszych. 

2. Dotyczy drogi do mieszkańców zamieszkiwanych w głębi lasu – droga bardzo 

zniszczona, mieszkańcy zostali pozbawieni drogi dojazdowej. Była informacja od      

p. wójta, że może prywatnie ktoś to naprawi. 

Odp.: Inwestycję tą sprawą mają się zająć. Droga będzie naprawiona. 

3. Czy przewidziana jest naprawa przepustu w Cisewie? (przepust zapadnięty, bardzo 

wąski przejazd). 

Odp.: Przepust nie jest w zleceniu. Wspomnę, aby tę sprawę objąć poza tym programem, 

który już jest w realizacji. 

Radna A. Grzyb – dotyczy rejestru umów: 

- poz. 77  wydatek na kwotę 515,01 zł – urny okolicznościowe – jakiego wydarzenia dotyczy 

poniesiony wydatek? 

Odp. : Przygotowujemy się do naszej uroczystości, która będzie miała miejsce w listopadzie – 

100 lecie Odzyskania Niepodległości. Urny jako kamień węgielny. 

- poz. 66 wydatek na kwotę 9 840,00 zł – usługi doradcze dot. pozyskania funduszy 

zewnętrznych - na jakie inwestycje pozyskane zostały środki? 

Odp. : Na bazie WPF zlecono opracowanie każdej inwestycji, czy jest możliwość 

finansowania z różnych źródeł. Na podstawie opracowania będzie dokonywana analiza. 

Umowa również zwiera miesięczne raporty. 

Radna A. Grzyb  poinformowała, że korzystaliśmy z firmy, która nam pomagała pisać 

wnioski – usługi doradcze. 

Wójt poinformował, że np. dotyczy budynków socjalnych. Nie było wiedzy. Nie mogę 

dopuszczać tego, jak są środki  unijne to należy korzystać z tego. 

Sołtys sołectwa Jęczydół A. Ordon – czy to też dla sołtysów będą pozyskiwane środki? 

Wójt – tak, będą pozyskiwane środki też dla sołtysów. 

- poz. 65 – w jakim miejscu będą wykonane przystanki i przejścia w Morzyczynie? 

Odp. : W sprawozdaniu przekazałem link, gdzie można zapoznać się z projektem 

budowlanym. 

- wiata w Kobylance – jaki jest koszt? 

Odp.: Odbył się zakup materiałów, które zostały przekazane KGW części męskiej. Cena 

ostateczna wiaty – 21 732,00 zł. Wykonawcą – KGW, bez dodatkowego wynagrodzenia. To 

są osoby odpowiedzialne. Wykorzystują swój transport. Jak będzie potrzeba to można 

dofinansować KGW. Wykorzystujemy hydraulika, dekarza.  Dlatego jest to koszt 21 732,00 

zł a nie 70 000,00 zł.  

- droga przy Urzędzie Gminy i SP Kobylanka. 

Odp. : Firma będzie po świętach, dotyczy to też Cisewa i Reptowa. 

- wyniki ekspertyzy  dotyczy działki na parking. 

Odp. : Wyniki ekspertyzy do wglądu u pracownika UG p. M. Lewickiego. Lapidarium – nie 

ma tam cmentarza. Czekamy na rozstrzygnięcie tej decyzji. Projekt parkingu już jest               

w realizacji. 

Radny A. Adamczyk – hydranty nie działają. 
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Odp. : W  sprawie hydrantów była rozmowa z Wodociągami. To powinna być  konserwacja       

i przeglądy w Wodociągach. 

Radna J. Kisielewska – na jakim etapie jest przygotowanie tablicy dotyczącej upamiętnienia 

dr. J. Greleckiego. 

Odp. : Planuję, aby do sierpnia zdążyć. W kwietniu będzie wykonany projekt z który się 

podzielę. 

 

Ad. 17 

Wolne wnioski i informacje. 

Wójt poinformował, że planuje organizację wielkiej uroczystości w kościele – 70 lecie 

Parafii. 

Radna A. Grzyb poinformowała, że brak satysfakcji z udzielonej odpowiedzi 9dot. od ul. 

Klonowej w kier. Bielkowa). Poinformowała, że dzisiejsza przedstawiona tabela dot. budowy 

pkt. oświetlenia ulicznego w Gminie Kobylanka również nic nie zawiera.  

Wójt poinformował, że budowa będzie tam gdzie są ludzie.  

Radna A. Grzyb – zapytała, a co z rekreacją? 

Wójt poinformował, że to jest mieszkalne osiedle a nie rekreacja. 

Radna A. Grzyb – może lepiej sprzedać majątek i dopiero zrobić rekreację. Teraz  zrobić tam 

gdzie są mieszkańcy. 

Radny Z. Drohomirecki – poinformował, że punkty już zostały wybrane. 

Radny G. Kłos poinformował, może symetrycznie należy zmniejszać. To były propozycje 

przygotowane przez sołtysów. To nie my powinniśmy to ucinać. 

Radna A. Grzyb – całą inwestycję robi ENEA? 

Wójt poinformował, że Gmina musi wykazać  punkty  o wartości ok. 1 500 000 zł netto. 

Gmina nie wykłada żadnych środków teraz. To musi być wykazane w WPF.  Jest inwestor, że 

w ciągu dwóch lat nie będzie wydatków. Dopiero po dwóch latach  będzie ok. 2 000 000 zł 

wraz z odsetkami. 

Radny G. Kłos – dotyczy zakrętu w Bielkowie – to jest niebezpieczny zakręt. 

Przewodniczący rady Gminy poinformował,  że odbyło się posiedzenie, na którym nie 

podjęto żadnych działań. Sprawa została przekazana do wójta. 

Radny G. Kłos poinformował, że to nie radni ustalili, tylko ustalili sołtysi. To nie radni 

powinni zmniejszać. 

 

Ad. 18 

Zamknięcie obrad.           

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 14.15zamknął 

obrady XLI sesji Rady Gminy Kobylanka.  

 

Protokołowała:  

Joanna Baszak      

 Przewodniczący Rady Gminy  

 

      Mariusz Ilnicki 

 

 
 


